
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy
pri SZŠ Felix Liptovský Mikuláš

Prítomní:

Adriana Garrett - predseda Rady školy
Hana Chlupíková
Silvia Procházková
Veronika Zbojová
Marián Vojtko
Juraj Kolesár - zapisovateľ

Janka Halíková - riaditeľka
Lenka Debnárová - pozorovatel z Rady rodičov

Dátum: 26.10.2022

Otvorenie
Predsedníčka Rady školy (ďalej RŠ) privítala prítomných členov RŠ, riaditeľku a

pozorovateľov z radov rodičov a oboznámila ich s programom zasadnutia RŠ.

Zmeny osadenstva RŠ
● Silvia Procházková sa stala členom za nepedagogických zamestnancov
● Hana Chlupíková sa stala novým členom za zriaďovateľa

Riaditeľ školy
Na výzvu na obsadenie postu riaditeľa SZŠ FELIX LM zverejnenú na internetových
stránkach školy sa do konca októbra 2022 nikto neprihlásil. Jana Halíková bola vymenovaná
zriadovateľom za riaditeľku školy na ďaľších 6 mesiacov.

Správa o školskom roku 2021/22
Správu predniesla riaditeľka školy.

● Škola podporuje najmä vzájomnú spoluprácu medzi žiakmi 1.stupňa, preto sa
nezúčastňujú žiaci na rôznych súťažiach.

○ Výnimkou bola matematická súťaž Maxík
● Projekt Kozmix pokračuje ďalej
● Škola sa zúčastnila projektu “Moja malá záhradka”, na základe ktorého získala

interaktívnu tabulu.
● Škola je zapojená do projektu Čerstvé hlavičky
● Najväčšou zmenou bola zmena priestorov do nového sídla školy

○ Sťahovanie a príprava priestorov prebehla počas letných prázdnin
○ Novým priestorom chýba telocvičňa a jedáleň

■ Stravovanie je dočasne riešené v jedálni neďalekého Gymnázia



● Pokiaľ to počasie dovoľuje, je snaha aspoň hodinu denne učiť sa vonku
● Pre učiteľov a rodičov prebehli rôzne školenia

○ Hejného metóda vyučovania matematiky pre učiteľov
○ Rešpektovať a byť Rešpektovaný - pre učiteľov a rodičov
○ Expedícia geogografia, biológia - pre učiteľov

● Zapisaných do nového školského roku bolo 20 nových žiakov
○ 10 chlapcov, 10 dievčat

● Volnočasové aktivity (Záľubky) prebiehali 3x do týždňa
● Spolupráca s rodičmi bola obmedzená pandemickými opatreniami. Určite sa bude

škola snažiť o zlepšenie v ďaľšom školskom roku.

Spolupráca medzi Školami Felix
● Bola podpísaná franchisingová zmluva s Felix Bratislava, ktorá by mala podporiť

spoluprácu medzi Školami Felix po celom Slovensku.
○ Podpora vyučujúcich od kurikulárnych komisií vedených skúsenými

pedagógmi

Materiálno technické zabezpečenie
● V novom sídle chýba jedáleň a telocvična

○ Tento stav sa bude priebežne riešiť
○ Jedáleň by sa mala sprevádzkovať v novom sídle, kde treba upraviť priestory

podľa požiadaviek hygieny. Priestory na to v budove sú a slúžili na rovnaký
účel, len neboli používané 10 rokov a preto ich treba uviesť do použiteľného
stavu

● V sídle je IT učebňa v ktorej ostalo 10 počítačov, ktoré by sa mali sprevádzkovať a
zaradiť do vyučovacieho procesu

● Pribudli noví pedagogický zamestnanci.
● Záľubky by mali ostať 3x do týždňa ako v predošlom školskom roku
● Krúžky - je snaha sprevádzkovať nové krúžky podľa záujmu detí a personálnych

možností (bouldering, basketbal, robotický krúžok)
● Akcie s rodičmi

○ Snaha posilniť kontakt s rodičmi
■ Šarkaniáda
■ Predstavovanie rodičov v triede

○ Adaptačka pre prvákov už prebehla

Stahovanie do novej budovy

● Náročná administratíva trvajúca 2 roky
○ Možnosť sťahovať sa do budovy až od 8.8.2022

● Budova sa neužívala 10 rokov, čomu zodpovedal aj jej stav pri prevzatí
● Nutné práce na sprevádzkovanie

○ prerabky ističov
○ Voda- prefúknutie potrubí
○ maľovanie tried



○ okolie budovy
● V rámci možností sa stihli práce za 4 týždne za pomoci stavebnej firmy jedného z

rodičov prvákov (pán Ostrádovský)
● Všetky práce treba konzultovať s novým správcom budovy, ktorým je Regionálny

úrad školstva Žilinského samosprávneho kraja.
○ Najväčšou plánovanou úpravou v najbližšom čase bude výmena okien
○ Plynové kúrenie je funkčné

■ Budova má vlastnú plynovú kotolňu
■ Kurič je zabezpečený správcom

● Je snaha sprevádzkovať výdajňu obedov v budove do januára 2023
● Budova je vypožičaná na obdobie 5 rokov, pričom škola má vo výpožičke 80%

budovy
○ Zvyšných 20% ostáva v užívaní CVTi, ktoré tam sídlilo aj predtým
○ V budove by mala ešte sídliť pedagogická poradňa s vlastným vchodom v

samostatnom krídle budovy

Plán činnosti RŠ
● Február 2023

○ nábor a počet nových žiakov
● Apríl 2023

○ výsledky hospodárenia v kalendárnom roku 2022
○ výška školného pre nový školský rok
○ návrh rozpočtu pre školský rok 2023/24
○ výberové konanie na riaditela

● Október 2023
○ Správa o školskom roku 2022/23
○ Plán činnosti na nasledujúce obdobie

Zloženie RŠ v budúcnosti
● RŠ podľa zákona musí mať 11 členov pri počte nad 25 zamestnancov školy.

○ Aktuálny počet zamestnancov je 15
○ Aktuálny počet členov RŠ je 6

● RŠ bude doplnená na 7 členov na základe odporučenia o nepárnom počte členov.
○ Doplnený bude jeden pedagogický zamestnanec.

■ Voľby prebehnú do konca novembra 2022
■ Na ďalšej plánovanej RŠ by malo byť už 7 členov

Rozpočet
● Zatiaľ nie sú ešte stanovené náklady na energie.
● Nájom budovy predstavuje 70%-80% z priestorov celej budovy. Presné číslo je

vyčíslené v zmluve o výpožičke (počas zasadnutia RŠ nebolo bližšie určené)
○ Tieto priestory by mali pokryť aj potreby do budúcnosti, kedy sa škola

rozrastie na plný počet 9 ročníkov, pričom sa počíta s 1 triedou pre každý
ročník

■ Aktuálne má škola otvorené 4 ročníky



■ Otázka aktuálneho využitia priestorov plánovaného pre ďalšie ročníky
nebola zodpovedaná

● Plánované nákladové položky pre kalendárny rok 2022
○ Zvýšené ceny nákupu zariadenia oproti roku 2021 cca o 30%
○ Vybavenie vyčíslené na 70,-€ na žiaka
○ Nakupujú sa univerzálne lavice, ktoré je možne prispôsobiť veľkosti žiaka,

preto by nemali vzniknúť dodatočné investičné náklady pre vybavenie
školským nábytkom pri otvorení 2.stupňa.

○ Šatne
■ Neplánujú sa ďalšie investície do šatňových skriniek, ktoré by

vzhľadom na to, že nezdielame budovu s inou školou už nemali byť
potrebné.

■ každá trieda by mala svoj vlastný šatňový priestor.
■ priestor oddelenia šatní sa v tomto školskom roku viacej riešiť nebude.

● Opravy a údržba nie sú zahrnuté v rozpočte
○ Uskutočnené vymalovanie priestorov predstavuje odhadovaný náklad 7000,-€
○ Suma za už vykonané rekonštrukčné práce nie je vyčíslená
○ Suma na plánované rekonštrukčné práce nie je vyčíslená
○ Úprava jedálne

■ Odkonzultované so správcom budovy a hygienov
■ nie je plánované do rozpočtu a predpokladá sa vykonanie v rámci

brigádnickej činnosti rodičov.
○ po zistení reálnych nákladov za opravy a údržbu zriadovateľom je požadované

od zástupcov rodičov v RŠ zvolanie mimoriadneho zasadnutia RŠ na opätovné
prerokovanie rozpočtu.

● Personálne náklady
○ Tvoria viac ako 60% z celkového rozpočtu a sú vyčíslené len jednou položkou
○ Zástupcovia rodičov RŠ žiadajú o rozčlenenie tejto položky aspoň na úroveň

pedagogických a nepedagogických zamestnancov ako samostatných
nákladových položiek

● Poistenie žiakov a učiteľov
○ V minulom období uzavreté iba úrazové poistenie v hodnote cca 200,- €
○ Tento školský rok sa plánuje uzatvoriť aj poistenie na všeobecnú hmotnú

zodpovednosť a poistenie drobného hmotného majetku vo výške cca 1500,-€
● Obedy

○ Aktuálne dočasné riešenie v neďalekom Gymnáziu je značne finančne
nevýhodné, na čo sa sťažovali viacerí rodičia

○ Stále sa hladá dodávateľ obedov a preto nie je možne presne špecifikovať cenu
obedov pre budúce obdobie

● 2% z podielových daní získava priamo OZ Felix LM ako zriaďovateľ

Rodičovská brigáda
● Pre zlepšenie aktuálneho stavu školy je plánovaná rodičovská brigáda
● Plánované práce

○ Úprava výdajne jedál podľa požiadaviek hygieny
○ Dočasná izolácia zle tesniacich okien



○ Výmena skiel v šatniach
● Od rodičov prišla požiadavka pre lepšiu organizáciu plánovanej brigády

○ Naplánovanie a organizáciu si zoberú nastarosti zástupcovia rodičov RŠ
○ Zriadovateľ dodá požiadavky hygieny pre úpravu výdajne jedál

Záver
Predsedníčka RŠ poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie RŠ

Zapísal: Juraj Kolesár ……………………………………….

Overil: ___________ ……………………………………….


